
Verksamhetsberättelse för SK Höjden  2018-19 

SK Höjden är en bandyförening som bedriver sin verksamhet från 
klubbstugan vid Ruddalens bandybana.

Säsongen 2018-19 har föreningen haft 160 spelande ungdomar (varav 
131 pojkar och 31 flickor) från U9 till J19 inklusive flicklag, 62 
seniorspelare, varav 26 i A-truppen en skridskoskola med 202 inskrivna 
barn. Tillsammans är vi c:a 370 medlemmar plus övriga anhöriga 
engagerade i föreningen.

Årets säsong startade i tid trots milt väder, där personalen på Ruddalen 
gjorde allt för att att få upp is i god tid. Efter det har vi kunnat bedriva vår 
verksamhet helt enligt plan.

Skridskokul har haft runt 200 deltagare och de äldre har provat Bandykul 
som innebär att de spelat lekfulla matcher mot barn från andra 
skridskoskolor.  

Vi har denna säsong endast haft två seniorlag i seriespel. A-laget har 
klarat sig utmärkt i division två och förlorade seriesegern på målskillnad i 
slutet. Detta verkar lovande inför kommande säsong då vi vill försöka 
komma upp till division ett.  

C-laget har spelat div 3 och har en glädjande stor trupp.



Följande ungdomslag har deltagit i pool/seriespel U8, U9, U10, U11, F10, 
F13, P12 Grön, P13 Röd, P14 Svart, P16 och J19. P13 och P14 har spelat 
i serier tillsammans med Västergötland, P16 har spelat i en B-serie i södra 
Sverige och J19 har spelat i en serie i västra Sverige.

Vi firade 70-årsjubileum för föreningen i december där vi hade tält uppsatt 
vid hemmamatch för A-lag och P16. 

SK Höjdens ungdomsfond där 2000 kr/år delas ut till en ungdomsspelare i 
P13-P16 som visat ett stort engagemang för bandysporten och SK Höjden.

Fonden består av medel från Mikael Räftegård och Jerker Ahlqvists fond.
Denna säsong har styrelsen beslutat att tilldela priset till Viggo fredell 
Persson i P16.
Under hösten ordnades en arbetsdag i klubbstugan med diverse 
underhållsarbete. 
 
Vi har haft uppstartsmöte med IOFF, Ruddalen för att förbättra 
anläggningen och utnyttjandet av istider.

Säsongen avslutades i början av mars med Bandyns dag där ca 100 
spelare i alla åldrar spelade en turnering. Turneringen ägde rum på 
Ruddalen och blev med bra väder en succé. 

Ekonomin i föreningen är något mer ansträngd än tidigare men klubben är 
fortsatt helt skuldfri.

Dunross stiftelsen har fortsatt att ge SK Höjden ett bidrag på 20 000 kr. De 
viktigaste målen för att bidraget från Dunross skall fortsätta att delas ut är 
att ingen toppning sker upp till 13 år och ledare skall vara goda förebilder 
och uppträda sportsligt.

SK Höjdens styrelse har under 2018-19 bestått av: 

Ordförande;   Svante Adermark
Sekreterare;  Ove Morsten  
Kassör; Per Hilmersson  
Ledamöter; Peter Jansson  

Ann Mollstedt-Nagy 
Michael Hellström    
Magnus Tiderman 
Madelaine Matsson
Dimitri Koutalianos
Niklas Persson



Suppleanter; Karin Mellegård
Josef Pettersson

 
Styrelsen har haft 8 möten under säsongen. 


